Relations between Ukraine and English-speaking countries

Ukraine has wide relations with English-speaking countries. 

First there are Great Britain, the United States of America and Canada 

Our relations with these countries are in policy, economics, science, culture, education and sport. 

Ukraine has diplomatic relations with all of these countries. It means that they have ambassadors in Ukraine and we have Ukrainian diplomatic missions in these countries. We have some joint political projects. 

In economics Ukraine collaborates with these countries too. There are many joint ventures where the partners are from different countries but not from one. Besides, the goods from these countries are solid in Ukraine and some products are solid in these countries. 

Scientific co-operation is also very important because Ukrainian science is very good but it has not enough money for experiments. 

We have joint projects for space exploration with the USA and Canada. In future Ukraine will launch some space rockets from Canada territory. 

Cultural exchanges are very intensive too. 

In education we have wide relations with these countries. We exchange students and teachers. 

Besides, tourism is very popular. 

I must say, that in the USA and Canada there are many people who are Ukrainian by origin. So we have special relations with them. There is a Ministry of Diaspora in Ukraine. 

As we have wide and intensive relations with English-speaking countries English is one of the most popular foreign languages in Ukraine. It is taught in very many educational establishments and at out school too. 

Перевод текста: Relations between Ukraine and English-speaking countries

Украина имеет широкие отношения с Англоговорящими странами. 

Сначала есть Великобритания, Соединенные Штаты Америки и Канада 

Наши отношения с этими странами находятся в политике, экономике, науке, культуре, образовании и спорте. 

Украина имеет дипломатические отношения со всеми этими странами. Это означает, что они имеют послов в Украине, и мы имеем украинские дипломатические миссии в этих странах. Мы имеем некоторые объединенные политические проекты. 

В экономике Украина сотрудничает с этими странами также. Есть много совместных предприятий, где партнеры - от различных стран, но не от одного. Кроме того, товары от этих стран тверды в Украине, и некоторые продукты тверды в этих странах. 

Научное сотрудничество также очень важно, потому что украинская наука очень хороша, но это имеет недостаточно денег для экспериментов. 

Мы имеем объединенные проекты для исследования космоса с США и Канадой. В будущей Украине начнет некоторые космические ракеты от Канадской территории. 

Культурные обмены очень интенсивны также. 

В образовании мы имеем широкие отношения с этими странами. Мы студенты по обмену и преподаватели. 

Кроме того, туризм очень популярен. 

Я должен сказать, что в США и Канаде, там - много людей, которые являются украинскими происхождением. Таким образом мы имеем специальные отношения с ними. Есть Министерство Диаспоры в Украине. 

Поскольку мы имеем широкие и интенсивные отношения с Англоговорящим английским языком стран - один из самых популярных иностранных языков в Украине. Это преподается в очень многих образовательных учреждениях и в школе также.

